车钻铣三合一多功能机床用途广泛,主要用于各种回转体零件的外圆、内孔、端面、锥度、

切槽及公英制螺纹加工, 此外还可以用来进行钻孔、铣槽, 铣面等平面加工。

车削12挡齿轮变速,可选择高转速或高扭矩,配置冷却系统h和工作灯。

钻铣头可升降可旋转360°或左右倾斜90°;调节皮带位置,可获得不同转速;工作地柜带急停脚刹装置。

Turning, drilling and milling three-in-one multi-functional machine tools are widely used, mainly used for the outer circle, inner hole, end face, taper, grooving and metric and inch thread processing of various rotary parts, and can also be used for drilling and milling., milling and other plane processing. Turned 12-speed gear shift, selectable high speed or high torque, equipped with cooling system h and work lights.

The drilling and milling head can be raised and lowered and rotated 360° or tilted 90° left and right; different speeds can be obtained by adjusting the position of the belt; the working cabinet is equipped with an emergency stop foot brake device.



















型号	Model	CT915
车削	Turning	
床身回转直径	Swing over bed	320mm
马鞍内最大回转直径	Maximum diameter of turn in saddle	210mm
两顶尖距	Distance between Centres	915mm
中拖板横向行程	Cross slide travel	200mm
主轴孔锥度	Spindle taper	MT5
主轴通孔直径	Spindle bore	38mm
尾座套筒行程	Tailstock ram travel	80mm
尾座套筒锥度	Tailstock taper	мт3
公制螺纹 (种数)	Metric threads (Grade)	0.5~4mm (15)
英制螺纹 (种数)	Inch threads (Grade)	9~48T.P.I (23)
横向进刀量	Range of Longitudinal Feed	0.025~0.34mm/rve
纵向进刀量	Range of Corss Feed	0.10~1.50mm/rve
主轴转速 (级数)	Spindle speeds (Grade)	60~1600r/min (12)
电机功率	Motor power	1500W
钻铣	Drilling and milling	
钻孔能力	Drilling Capacity	20mm
主轴锥度	Spindle taper	MT3
主轴转速(级数)	Spindle speeds (Grade)	200~2200r/min (4)
电机功率	Motor power	550W
其他	Other	
净重 (含底柜)	N.W. (without base cabinet)	500KG
外形尺寸 (含底柜)	Overall dimensions (without base cabinet)	1620x650x1630mm

产品外形尺寸为手工测量,存在较小误差,为正常情况,具体以实物为准。

The dimensions of the product are measured manually, and there is a small error, which is normal, and the actual product shall prevail.

WWW.AHCT.IX.COM